



Ort Göteborg	Plats Utby
<p><b>Närvarande:</b> Ponthus Jessmor, Sofia Friman, Nanny Ytterbring (ej § 11, 16, 18), Anders Ödman, Annie Roos, Björn Jönsson (ej §1–7, 9, 11, 16, 18), Oscar Johansson (deltog via länk på § 10–12, 16, 18) <b>Adjungerande:</b> Sandra Karlsson (ej § 1–8, 19–22) <b>Vid protokollet:</b> Birgitta Ipsonius</p>	<b>Närvarande</b>
Ordförande Ponthus Jessmor öppnade mötet och hälsade alla välkomna.	§ 1 <b>Öppnande av mötet</b>
<b>BESLÖT</b> att <b>godkänna</b> föredragningslistan efter justeringar på punkten övriga frågor	§ 2 <b>Föredragningslista</b>
<b>BESLÖT</b> att <b>utse</b> Annie Roos att jämte ordföranden justera dagens protokoll.	§ 3 <b>Val av justeringsperson</b>
<b>BESLÖT</b> att <b>godkänna</b> föregående protokoll FS13-22 och lägga föregående protokollet till handlingarna.	§ 4 <b>Föregående protokoll</b>
<p>Skriftliga rapporter har kommit in från FO, Utbildningspatrullen och UScK. Se bilaga 1–3. Personalläget, samt hur det uppdateras inom styrelsen diskuterades under GS skriftliga rapport.</p> <p><b>BESLÖT</b> att <b>notera</b> den skriftliga rapporten från FO och lägga den till handlingarna att <b>notera</b> den skriftliga rapporten från Utbildningspatrullen och lägga den till handlingarna att <b>notera</b> den skriftliga rapporten kring UScK :s arbete och lägga den till handlingarna att <b>notera</b> den skriftliga rapporten från GS och lägga den till handlingarna</p>	§ 5 <b>Rapporter</b>
<p>Förslaget på arrangemangsplan diskuterades och Ting lades in i arrangemangsplan 2023, se bilaga 4. FM-beslutet ”att genomföra Blå Gryning 2023” diskuterades.</p> <p><b>BESLÖT</b> att <b>fastställa</b> arrangemangsplanen med tider och platser att Blå Gryning har vidareutvecklats och består under 2023 av Äventyr för Äventyrare med komplement av Utbildningsstatsningen 2.0 att <b>uppdra</b> kansliet att kommunicera ut arrangemangsplanen</p>	§ 6 <b>Arrangemangsplan 2023</b>



<p>Kristdala NSF scoutkår har skickat in ansökan om att lägga ner scoutkåren, se bilaga 5.</p> <p><b>BESLÖT</b></p> <p>att Kristdala NSF-scoutkår (802451–4658) läggs ner</p> <p>att Kristdala NSF-scoutkårs medel tillfaller Kalmar distrikt (833200–8740)</p> <p>att <b>uppdra</b> kansliet att stötta scoutkåren i nedläggningen</p>	<p><b>§ 7 Nedläggning av Kristdala scoutkår</b></p>
<p>Strategiarbetet har fortsatt genom att sammanställa tankar och idéer från Förbundsrådet i oktober samt presentera dem i ett strategidokument, se bilaga 6.</p> <p><b>BESLÖT</b></p> <p>att <b>notera</b> styrelsens diskussion kring strategin</p> <p>att <b>notera</b> samstämmighet hos FS för hur strategin ska byggas upp</p> <p>att <b>uppdra</b> strategigruppen att fortsätta arbetet med strategin</p> <p>att <b>uppdra</b> arbetsgruppen att kontinuerligt rapporterar till förbundsstyrelsen</p>	<p><b>§ 8 Strategiarbete</b></p>
<p>Diskussion kring den administrativa processen kring ansökningar. Kansliet kan hantera processen så FS inte behöver hantera avslag av ansökningar som inte uppfyller kriterier för ansökningar.</p> <p><b>BESLÖT</b></p> <p>att <b>avslå</b> de två ansökningarna</p> <p>att <b>ge</b> kansliet mandat att avslå alla ansökningar som inte uppfyller stiftelsens ändamål</p> <p>att <b>uppdra</b> kansliet att meddela de som sökt att de inte är behöriga för stiftelsens medel</p> <p>Efter ytterligare diskussion kom vi fram till att tidigare beslut antagits felaktigt. Därför togs nytt beslut.</p> <p><b>BESLÖT</b></p> <p>att <b>riva upp</b> tidigare beslut som antagits felaktigt</p> <p>att <b>uppdra</b> Oscar och GS att se över förbundets sökningsbara medel</p>	<p><b>§ 9 Ansökningar Dan Winther</b></p>
<p>Diskussioner har tidigare förts i FS, på distriktsordförandeträff och vid förbundsrådet kring huruvida vi ska behålla vårt medlemssystem E-bas eller om vi ska byta till samma system som Scouterna har.</p> <p><b>BESLÖT</b></p> <p>att <b>bordlägga</b> frågan till vårt digitala möte 1/3</p>	<p><b>§ 10 E-bas eller Scoutnet</b></p>
<p><b>BESLÖT</b></p> <p>att <b>bordlägga</b> frågan till vårt fysiska möte i januari</p>	<p><b>§ 11 Rutiner för utbetalningar till stiftelserna</b></p>



<p>Arbetsutskottet har inte använts i sin fulla potential. Förslaget är att avlasta Ponthus i hans roll och att Sofia antar en ordföranderoll i AU. Styrelsen vill uppmuntra AU att ha regelbundna möten för att kunna hantera frågor löpande. Delegationsordningen och arbetssättet kring den diskuterades.</p> <p><b>BESLÖT</b> att <b>utse</b> Sofia till ordförande i Arbetsutskottet att <b>uppdra</b> AU att se över delegationsordningen att <b>diskutera</b> delegationsordningen på vårt digitala möte 30/1</p>	<p>§ 12 Arbetsutskottet</p>
<p>Förbundsstyrelsen ställer sig fortsatt positiva till projektet. Vi ser att detta är rätt riktning samt målgrupp för förbundets arbete. Vi uppmuntrar till sådana här projektinriktade prioriteringar av arbetsuppgifter för vår personal.</p> <p><b>BESLÖT</b> att <b>notera</b> informationen kring projektet att <b>notera</b> styrelsens fortsatt positiva inställning till projektet</p>	<p>§ 13 Information om NPF- projekt</p>
<p>Diskussion kring hur arbetet med vår medlemstidning Scouting Spirit fungerar idag och hur det arbetet kan fungera i framtiden. FS ser att kostnaden för externt arbete är för stor. Vi behöver ta fram underlag för flera olika scenarier. Vi vill ha transparens ut till förbundet. Därför vill vi att ärendet förankras i förbundet samt utreds grundligt. Vi avser att presentera olika scenarier för våra medlemmar i samband med kårordförande-, och distriktsordförandeträffar i december och januari.</p> <p><b>BESLÖT</b> att <b>notera</b> diskussionen kring Scouting Spirit att <b>uppdra</b> Ponthus, Annie, Anders och GS att genomföra förankringsarbete kring Scouting Spirits framtid att <b>uppdra</b> arbetsgruppen att ta fram presentationsunderlag till kårordförande samt distriktsordförandeträffar att <b>uppdra</b> arbetsgruppen att presentera ett underlag till FS möte i januari</p>	<p>§ 14 Scouting Spirit</p>
<p>Diskussion fördes kring om vi ska fortsätta ha rummet kvar som NSF:s rum på Kandersteg. Frågan kring finansiering av rummets renovering lyftes och eventuellt samarbete med Scouterna och IOGT-NTO.</p> <p><b>BESLÖT</b> att <b>uppdra</b> GS och Anders att starta en insamling att <b>uppdra</b> Ponthus att ge Kandersteg besked i frågan att <b>uppdra</b> ansvarig för nästa kårordförandeträff att sondera terrängen kring frågan</p>	<p>§ 15 Rum på Kandersteg</p>
<p>Övergången mellan IOGT-NTO och Scouternas ekonomihanteringssystem skedde i månadsskiftet november – december. Det har gått bra och smidigt. Vi ser fram emot att se vilka synergier det kommer att medverka till.</p>	<p>§ 16 Ekonomihanterings-system</p>



<p><b>BESLÖT</b> att <b>notera</b> att vår ekonomihantering har skiftats från IOGT-NTO till Scouterna</p>	
<p>Ett arbetsdokument för GS, missuppfattning.</p> <p><b>BESLÖT</b> att <b>stryka</b> punkten från föredragningslistan</p>	<p>§ 17 Årsöversikt förbundet</p>
<p>Narkotikapolitiskt center (NPC) erbjuder deltagande i samhällsdebatten kring alkoholpolitiska frågor. Diskussion fördes kring vad våra medlemmar får ut av ett engagemang samt den ekonomiska aspekten.</p> <p><b>BESLÖT</b> att <b>uppdra</b> GS att inhämta mer underlag från NPC</p>	<p>§ 18 Engagemang i NPC</p>
<p>Några av punkterna i Planner som togs upp var: <b>Scouting i livet:</b> artikelserien har inte genomförts på det sätt som var förbundsstyrelsen intention. <b>Mötesprotokoll:</b> för att revisorer och medlemmar ska få tydligare insyn i våra diskussioner väljer vi att prova att skriva en blandning mellan besluts- och diskussionsprotokoll. <b>Vit Jul:</b> Ytterligare en kår behövs för att nå målet 15 kårer engagerade i Vit Jul-kampanjen. När vi målet får alla deltagande kårer en tårta till årsmötet.</p> <p><b>BESLÖT</b> att <b>uppdra</b> Annie att återkoppla vår intention angående Scouting i livet till GS</p>	<p>§ 19 Pågående ärenden/uppdrag från beslutsloggen</p>
<p>Kårordförande träff 7/12 20.00</p> <p><b>BESLÖT</b> att <b>uppdra</b> Annie att ansvara för kårordförandeträffen 7/12</p>	<p>§ 20 Övriga frågor</p>
<p>Nästa möte är 19/12, digitalt. Därefter 14–15/1 i Stockholm gemensamt med övriga IOGT-NTO-rörelsen. Sedan har vi ett digitalt möte 30/1.</p>	<p>§ 21 Nästa möte</p>
<p>Ordföranden Ponthus Jessmor avslutade mötet och tackade alla för ett bra möte.</p>	<p>§ 22 Mötets avslutande</p>